
Indfødsretsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 7. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 79

Vil en indfødsretsansøger, der er omfattet af Statsløsekonventionen, og som

oplever, at hans/hendes sag er ”under behandling” i ministeriet i en meget

lang periode, og som direkte spørger, om den lange sagsbehandling skyldes,

at PET vurderer, at den pågældende kan være til fare for landets sikkerhed,

kunne få dette be- eller afkræftet ved henvendelse til ministeriet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stine.Brix@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Langballe

formand
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